
Poštovana gđa. Snježana sa suradnicima, poštovani predstavnici Bračkih Pupoljaka, draga djeco i 

roditelji, 

Poštovani predsjedniče Vlade RH, poštovani ministre, poštovani saborski zastupnici, kolege 

načelnici, uvaženi gosti,  

Velika mi je čast i zadovoljstvo da vas mogu pozdraviti u ime svojih kolega bračkih načelnika, u 

ime Grada Supetra te u svoje osobno ime. 

Velika nam je čast danas biti na otvaranju Centra  za odgoj i obrazovanje Juraj Bonači koji će 

služiti za potrebe djece i roditelja našeg otoka i zaista predstavlja jedan veliki korak naprijed u 

standardu cijeloga otoka što se tiče skrbi za našu djecu. 

Važnost ovoga projekta je još veća kada znamo da je ona rezultat zajedničke suradnje  nadležnog 

Ministarstva rada, mirovinskoga sustava, obitelji i socijalne politike, Splitsko-dalmatinske 

županije, Grada Supetra, Centra za odgoj i obrazovanje Juraj Bonači Split i udruge 'Brački 

pupoljci, Crvenog križa , bračkih općina te svih ostalih koji su dali doprinos realizaciji ovoga 

projekta . 

Grad Supetar  nije nijednom dvojio oko osiguravanja i stavljanja na raspolaganje naših prostorija 

unutar dvorane, zajedno sa ostalim općinama financirao je opremanja namještaja i pomogao oko 

ukupne logističke potpore otvaranja Centra. Još jednom hvala svima koji su sudjelovali u ovom 

procesu  sa samo jednim ciljem - osiguranja svih potreba našoj djeci čime smo postigli jedan zaista 

zavidan standard. 

Poštovana gosp. Snježana, dragi roditelji i djeco, danas su sa nama i predstavnici institucija našeg 

grada koji će Vam zajedno sa gradskom upravom biti na raspolaganju u danjem radu.  

Pošto nemamo tu čast da nas često podsjeti premijer nećete mi zamjeriti, poštovani predsjedniče 

Vlade RH da Vam uputim par riječi. 

Prije svega u ime Grada Supetra i svoje osobno ime želim vas iskrenu dobrodošlicu u naš Grad i 

na naš prekrasan i voljen otok Brač. 

Grad Supetar je jedan od 9 gradova u RH koji usprkos smanjenju broja stanovnika na nacionalnoj 

razini, ipak bilježi porast. To je Grad koji je shvatio da su Europska sredstva naša sadašnjost i 

budućno te smo 3. grad u RH po „povučenim“ EU sredstvima po stanovniku. Grad smo koji se po 

različitim istraživanja proračuna konstantno nalazi u top deset gradova bilo po ulaganju u kvalitetu 

života građana, sufinanciranju cijene vrtića, naknadama za novorođene itd… 

Sve smo to to postigli zajedničkim radom i suradnjom svih institucija našeg grada.  

Jučer smo imali prijem naših prvašića u osnovnoj  školi te vas mogu sa zadovoljstvom izvijestiti  

da ove godine imamo ukupno upisano 428 učenika, od kojih je 38 prvašića tj. 7 više nego prošle 

godine, 51 učenik više nego 2016. godine. U predškolski odgoj imamo upisano 201 dijete , 

otvaramo još jednu , treću po redu dodatnu grupu, te smo ove godine u predškolski odgoj upisali 

50 nove djece 25 tj. dvostruko više nego godinu prije.  



Ovi pokazatelji govore sve, uspješna je ona sredina koja bilježi porast broja djece, u koju se ljudi 

doseljavaju i koja uspješno razvija nove projekte od kojih mi posebno ističemo one realizirane EU 

sredstvima: nove vrtićke grupe, uređenje vrtića, nova zgrada vatrogasnog doma, trenutno jedna  od 

najmodernijih u RH, nova igrališta, socijalne i ekološke projekte…  

Grad Supetar  i njegova djeca, naši roditelji, učiteljice i učitelji sanjaju i žele novu osnovnu školu. 

Sadašnja zgrada je stara  više od stoljeća, nema dvorišta za igru, nema dvorane za tjelovježbu, 

nema ni milimetra zajedničkih prostora ni za djecu ni za  učitelje a što je najvažnije, obzirom na 

starost nije posve sigurna za život i rad. Grad Supetar je već puno toga za realizaciju nove zgrade 

već napravio,  od izrade idejnog rješenja, idejnog projekta, od prethodne suglasnosti nadležnost 

ministarstva na projekt, otkupa dijela zemljišta te smo upravo na  današnji dan, valjda je to i 

simbolično dobili  lokacijsku dozvolu za projekt izgradnje nove škole.  

Grad Supetar, njegova djeca i roditelji trebaju pomoć od Vlade i županije   u realizaciji ovoga 

povijesnog projekta za naš grad te ovim putem upućujem poziv svim političkim dionicima da se 

nesebično daju sebe kako bi ovaj ključan i nadasve neophodan projekt što prije završili i to već 

sada kod financiranja glavnog projekta i otkupa ostatka zemljišta.  

Vjerujem da dobre volje ima i nemojte mi zamjeriti da sam iskoristila ovaj trenutak da istaknem 

ključan problem za buduću uspješan razvoj naše sredine. Ne sumnjam da ćemo imati potporu od 

svih.  

Na kraju želim posebno istaknuti i poslati poruku suradnje između grada Supetra i svih općina na 

otoku. Redovito komuniciramo  kroz našu koordinaciju, realiziramo zajedničke projekte kroz 

aspekt funkcionalnog povezivanja po pitanju protupožarne zaštite, predškolskog obrazovanja , 

problematike zdravstva, školstva , turizma. Veoma sam ponosna na to te  smatram da je politička 

arena jedna stvar ali kada su u pitanju interesi našeg otoka i naših građana tu zajednički surađujemo 

i realiziramo projekte. Otok je specifična cjelina, vi kao otočanin to dobro znate,  te su kroz povijest  

stanovnici otoka naučili da se moraju osloniti na sebe , međusobnu suradnju i znanje.  

Još jednom sve pozdravljam, čestitam svima na otvaranju Centra i uživajte na našem otoku i u 

Gradu Supetru. 

 

 

 

 

 

 


